
Záznam z jednání VV LCC (11. 9. 2024, sokolovna) 
Přítomni Jirka Pechar, Matouš Tilšer, Jolča Vašíčková, Petr Poupě, Michaela Srchová 
 
1. Podpora reprezentantů 
1.1. VV schvaluje podporu pro aktivní hráčky LCC na jejich účast na ME 2024 v Portugalsku ve výši 
5000 Kč. Hráčky které, nejsou zároveň trenérkami, budou mít povinnost odpracovat 10 hodin ve 
prospěch klubu (asistentky trenérů, zapisování na zápasech, pomoc při FMC atp.). Stejně jako vloni 
u kluků bude sepsána smlouva (připraví Ondřej). 
1.1.1. Trenérky a ty, které si odměnu odpracovaly na soustředění: Malinovská, Pešková, Srchová, 
Nájemníková. 
1.1.2. Chottousová, Jasková, Strončková, Waldmannová – mají povinnost si podporu odpracovat.  
 
1.2. VV schvaluje podporu pro aktivní hráče a bez nevypořádaných dluhů vůči LCC na jejich účast na 
mistrovství 2024 ve výši 4000 Kč (kluci budou mít menší částku z důvodu menších nákladů). Hráči, 
kteří nejsou zároveň trenéry, budou mít povinnost odpracovat 10 hodin ve prospěch klubu (asistenti 
trenérů, zapisování na zápasech, pomoc při turnajích atp.). Stejně jako vloni u kluků bude sepsána 
smlouva.  
Trenéři: Matouš Tilšer, Tomáš Knotek, Tomáš Hájek 
Povinnost odpracovat 10 hodin: Antonín Gottwald, Jakub Výmola, Jiří Loskot, Josef Slavík, Lukáš 
Kučera, Martin Šrůta, Matěj Kresl, Pavel Srch, Štěpán Friedl, Tomáš Procházka 
 
2. Povinnost hráčů pomáhat při přípravě turnajů a její vymáhání 
Zhodnocení – brigáda po FM výborná pod vedením Jirky Tilšera a Tondy Gotwalda. 
Ondřejovo doplnění na vyžádání: z brigád před FMC jsem nadšený nebyl, ale průběh brigády na úklid 
mě potěšil. Práce na sokolce je stále dost a ještě jedna brigáda třeba v říjnu by se hodila (plůtek, 
natření sloupů, vyklizení prostoru pod nářaďovnou). 
 
3. Scheider Cup 
Klub vysílá na Scheider Cupu ve Frankfurtu Wolves U20, Meerkats U14, Llamas U14. Ondřej zajišťuje 
autobus a upřesní informace (kategorie, disciplíny…) 
Ondřejovo doplnění: VV obdrží kalkulaci a stanoví cenu pro hráče. 
 
4. Ken Galluccio Cup, Barcelona 
Klub vypravil LCC Girls na pohár mistryň do Barcelony: 2. místo. Na základě dohody holky nebudou 
nic doplácet (příští 3 roky turnaj pořádáme a měl by být výdělečný/budeme na nule). 
 
5. Canada Day 2025 
Klub má zájem vypravit juniory na Canada Day 2025. Ondřej sestaví předběžno kalkulaci. 
 
6. Grafická identita klubu 
Klub obdržel nabídku od Vratislava Pecky a přijímá ji. Jeho komunikace s Petrem Poupětem zatím 
trochu vázne. Vratislav Pecky údajně jedná ještě s němým jiným z klubu. Petr Poupě ověří. 
 
7. Vyúčtování soustředění  
Na příští VV Ondřej předloží vyúčtování soustředění ve Veselí – podle toho se stanoví cena na příští 
rok. 
 
8. Aktualizace seznamu trenérů 
VV žádá šéftrenéry Simonu a Honzu o aktualizaci. 
 
9. Termín další schůzky VV 
Další schůze VV proběhne 6. 10. 2024 od 19.00 na sokolovně. 
Úkoly a témata na příští schůzku: 

– Je potřeba si sednout a promyslet fungování/náplň práce šéftrenérů; náplň práce manažera 
klubu 

– Zvažujeme u listopadu (16.–17. 11.?) uspořádat společný víkend VV, Ondřej, šéftrenéři, 
Tonda. Na tento společný víkend chceme mít připravenou grafickou identitu klubu, alespoň 
nástřel – představíme; zpracované požadavky/náplň práce manažera klubu (představa je, že 
půjde především o organizaci turnajů a ne o uklízení a praní dresů); dále pokyny pro 
šéftrenéry.  

– Připrava členské schůze (stanovit datum – před besídkou). 
– Matouš projde zápisy VV a shrne, co není dořešené. 
– Jolana dá dohromady body týkající se činnosti šéftrenérů 
– Připomínky k úklidu vnitřních prostorů sokolovny 

 
Zapsala Jolana Vašíčková 


